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Borgemarka hytteforening 
Styremøte nr. 5 – 29.07.23 i Liseterveien 78 
 
Til stede: Bente Amundsen MacBeath, Olav Gjærevold, Ole Konrad Haug (via Teams), 
Arild Palmstrøm og Grethe Hovland  
Forfall: Jan Fredrik Michelet 
 
Referent: Grethe Hovland 
 

2023 Sak Ansvarlig 
 

1. 

 

Eventuelle kommentarer til referat fra forrige møte, 3. juni 
 
Rekruttering av nye medlemmer oppslag FB. Grethe lager utkast 
til FB. Bente poster på oppslag på FB som kontaktperson for 
(alle ����) innmeldingene. 
 
Kart gamle navn – vi legger likevel ikke inn stier der, da det blir 
for komplisert.  
 

 

Bente og 
Grethe 

 

Olav 

2. 
 

Gjennomgang av utkast til årsberetningen 22/23 
 
Utkast til årsberetning ligger som et fellesdokument i Teams der 
styremedlemmene har fått i oppgave å skrive sine bidrag. 
 
Utkastet ble gjennomgått og diskutert, både innhold og layout.  
Sekretæren har ansvar for korrektur og at rapporten framstår 
som enhetlig både språklig og layout i samarbeid med alle 
bidragsyterne. Styreleder har ansvar for endelig godkjenning. 
 
Årsberetningen sendes ut til medlemmene en uke før årsmøtet, 
det vil si innen 26. august. 
 

 
 
Alle 
 
 
 
 
 
 
 
Bente 

3. 
 

Godkjenning av instruks for utlån og bruk hytteforeningens 
motorsag og ryddesag  
 
Styret var enige i at instruksen er grundig og god, men vi må 
forsikre oss om at en underskrift om eget ansvar holder juridisk. 
Hytteforeningen har ikke midler til å dekke en erstatning ved 
skade, mulig vi må ha en forsikring. Både juridisk bistand og 
forsikring er kostbart. Enighet om at vi tegner medlemskap i 
norsk hytteforening – muligheter for juridisk bistand, og også 
hører med andre hytteforeninger om hva de gjør. 
 

 

 

Olav 

 

 

4. 
 

Planer 23/24 

Planer for 23/24 skal fremmes på årsmøtet og ble diskutert i 
forbindelse med utkastet til årsberetningen.  
 

Alle 
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5. 
 

Årsmøtet – sted og foredragsholder 
Innkalling årsmøtet skal sende ut innen 12.8.2023. 
 
Rødberg hotell bestilt for møtelokale, og i og med at det blir litt 
beverting må medlemmer bes om å melde seg på til møtet. 
 
Frist for innkomne forslag fra medlemmene vil være 19.8.2023. 

Det planlegges medlemsmøte etter årsmøtet med foredrag av 
Leif Runar Sporan eller Otto Engen. De representerer 
Numedalslagets brukereierforening er bedt om å holde et 
innlegg om systemet rundt Nore kraftverk. 
 

 
Bente 
 
Ole Konrad 
 
 
Bente 
 
Ole Konrad 

6. 
 

Diskusjon om hytteforeningens nettside v/Arild 
Vanskelig å få lagt ting der man ønsker. Nettstedet fungerer 
også som arkiv for referater fra styremøter, årsmøter mm.  
 
Vi bør være to som jobber med nettstedet. Det ble besluttet at 
styrets sekretær lærer å bruke publiseringsverktøyet og bistår i 
arbeidet med det.  
 

 
Arild og 
Grethe 
 
 

7. 
 

Diskusjon om kart med gamle navn 
Kvalitetssikring og ferdigstilling av kartet gjenstår. Kartet skal 
produseres og rammes inn, og selges til en rimeligere pris for 
medlemmer enn til andre som ønsker å kjøpe det. Kan være fint 
å ha inne på hytteveggen. Det blir en liten orientering om kartet 
rett etter årsmøtet. 
 

 
Olav 
 

8. 
 

Eventuelt 
Telenor, mast på Steinseth kan være aktuelt, men Steinseth og 
Økteren hytteforening ønsker ikke mast i sitt område med 
hensynet til omfattende naturinngrep. Styret ønsker å holde 
trykket oppe på å få til mobile-dekning i Borgemarka. Ikke 
minst med hensyn til nødhjelp. For at vi skal holde trykket oppe 
på denne saken er det viktig at enkeltpersoner melder om 
behov for mobildekning. Det vil bli laget FB-innlegg om saken. 
 
Forslag om å søke kommunen om midler til sti-kart og ryddesag 
 
Felles møte med Steinseth og Økteren hytteforening, vi venter 
på innkalling. 
 

 
Olav 
 
 
 
 
 
 
 
Olav 
 
Bente 
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